

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NATIONAL CABLE &amp; WIRE MANUFACTURING Date: 18-03-2021 09:07:38 AM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الوطنية لصناعة الكوابل والأسلاك الكهربائية التاريخ: AM 09:07:38 2021-03-18 الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of NATIONAL CABLE &amp; WIRE MANUFACTURING cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 01:00 on 05-04-2021 at Zoom in and electronic contact to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة الوطنية لصناعة الكوابل والأسلاك الكهربائية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 2021-04-05 الساعة 01:00 في الاتصال المرئب والالكتروني زوم وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p><b>Subject:</b></p>	<p><b>الموضوع:</b></p>
<p>Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)</p>	<p>تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في دعوة للاجتماع)</p>
<p>Amending the Articles of Association and Articles of Association of the company in relation to the clause for the number of members of the Board of Directors</p>	<p>- تعديل عقد التأسيس والنظام الاساسي للشركة في ما يتعلق بالبند الخاص لعدد أعضاء مجلس الإدارة.</p>
<p>Other:</p>	<p>آخر:</p>
<p>Reducing the value of the accumulated losses by making offsets with the balance of the compulsory reserve</p>	<p>- تخفيض قيمة الخسائر المتراكمة بعمل تقاص مع رصيد الاحتياطي الاجباري.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: reham zurqieh Position: رئيس قسم المساهمين والحاسوب</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: reham zurqieh المنصب: رئيس قسم المساهمين والحاسوب</p>